
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Macieja Klimê
na 69. posiedzeniu Senatu
w dniu 27 stycznia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Samorz¹d gminy Bochnia zwróci³ siê do mnie z proœb¹ o interwencjê w sprawie nieuwzglêdnienia

w „Programie Budowy Dróg Krajowych na lata 2011–2015” kluczowej dla tego regionu oraz mieszkañ-
ców budowy obwodnicy £apczycy na drodze krajowej nr 4.

Od trzydziestu lat mieszkañcy £apczycy oczekuj¹ na poprawê bezpieczeñstwa w wyniku wybudowa-
nia obwodnicy. Brak obwodnicy jest g³ówn¹ przyczyn¹ licznych ofiar œmiertelnych, statystyki wskazuj¹
równie¿, ¿e z roku na rok roœnie liczba osób rannych w wypadkach drogowych.

Aktualnie inwestor posiada prawomocn¹ decyzjê o œrodowiskowych uwarunkowaniach zgody na re-
alizacjê przedsiêwziêcia z dnia 16 czerwca 2010 r., wydan¹ przez wójta gminy Bochnia.

W zwi¹zku z tym uwa¿am, ¿e budowa obwodnicy £apczycy powinna zostaæ uwzglêdniona w „Progra-
mie Budowy Dróg krajowych na lata 2011–2015”. Dlatego zwracam siê z proœb¹ o odpowiedŸ na nastê-
puj¹ce pytania.

1. Dlaczego mimo zapewnieñ w 2009 r. ze strony Ministerstwa Infrastruktury, Ministerstwa Spraw
Wewnêtrznych i Administracji oraz GDDKiA, ¿e budowa obwodnicy bêdzie jednym z priorytetów na naj-
bli¿sze lata, nie zosta³a ona wpisana do Programu Budowy Dróg Krajowych na lata 2011–2015?

2. Kiedy planowane jest rozpoczêcie budowy obwodnicy?
3. Jakie elementy wp³ywaj¹ na opóŸnienia w budowie obwodnicy?

Z wyrazami szacunku
Maciej Klima




